

The Heart of Alzheimer's Caregiving





中國互動音樂工作坊 - 國語

互動音樂實體工作坊將於每個月的第一和第三個星期二舉行。

2022年4月5日至2023年6月20日 下午1時30分至2時45分 法拉盛藝文中心/市政廳¹37-35 Northern Blvd, Queens, NY 11354°

> 欲參加該互動音樂工作坊活動請撥打 CaringKind輔助熱線電話登記646-744-2900。

請加入我們現場互動音樂工作坊系列活動,通過傳統和現代中國音樂讓失智症個人及照顧者參與其中並觀賞美妙的音樂。在華語音樂治療師的帶領下,一起分享回憶各自的故事,享受久遠的熟悉旋律及流行曲目,比如甜蜜蜜、康定情歌、茉莉花、祝福、童年、月亮代表我的心等。

歡迎和鼓勵照顧者加入音樂製作!

法拉盛藝文中心/市政廳為所有殘障人士提供無障礙訪問服務。

輪椅使用者和行動不便人士

可通過大樓側面的電梯或大樓前部的電梯進入會場。 有關任何可訪問性問題,請致電查詢718-463-7700分機222。





Flushing Town Hall 137-35 Northern Blvd, Queens, NY 11354 公共交通 Public Transportation 地鐵 Subway: 7 Train – Main Street Station 火車 LIRR: Port Washington Line to Flushing-Main St. 巴士 Bus: Q1, Q13, Q 25/34, Q28, Q44, Q65 or Q66.



The Heart of Alzheimer's Careaivina

阿茲海默症關愛服務 地址 360 Lexington Avenue, 3rd Floor New York, New York 10017

輔助熱線 Helpline: 646-744-2900 網址 www.caringkindnyc.org 阿茲海默症關愛服務前身為阿茲海默症協會紐約市分會 Formerly known as the Alzheimer's Association, NYC Chapter







Chinese Music Workshop in Mandarin

This in-person workshop will meet every 1st & 3rd Tuesday of the month.

April 5, 2022 through June 20, 2023 1:30-2:45pm Flushing Town Hall, 137-35 Northern Blvd, Queens, NY 11354

To register, please contact CaringKind's Helpline at 646-744-2900.

Join us for an interactive music workshop series engaging people living with dementia and their care partners through traditional and modern Chinese music. Led by a music therapist in Mandarin, share memories and stories, enjoy familiar melodies from long ago and some more recent such as 甜蜜蜜、康定情歌、茉莉花、祝福、童年、月亮代表我的心。

Care partners are welcome and encouraged to join in the music making too!

Flushing Town Hall is committed to providing accessible service for all visitors with disabilities. Access for wheelchair users and individuals with limited mobility is available via an elevator at the side of the building and a lift at the front of the building.

For information about any accessibility issues, please call (718) 463-7700 X 222.





Flushing Town Hall 137-35 Northern Blvd, Queens, NY 11354 Public Transportation Subway: 7 Train – Main Street Station LIRR: Port Washington Line to Flushing-Main St. Bus: Q1, Q13, Q 25/34, Q28, Q44, Q65 or Q66.



The Heart of Alzheimer's Caregiving

360 Lexington Avenue, 3rd Floor New York, New York 10017 Helpline: 646-744-2900 www.caringkindnyc.org